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Депутатський запит 

Шановний Анатолію Васильовичу!

Брак інформації про стан реалізації прийнятих нами програм -  з такою проблемою ми стикаємося 
під час депутатської роботи. Ми не володіємо інформацією про те, що в реальному часі зроблено з 
тих чи інших напрямків, чи профінансовані вони.

Програма -  це про наші наміри і бажання виконання дій в певній сфері життєдіяльності міста. 
Розпорядники коштів звітуються раз на рік щодо виконання програми, а протягом року ми не 
можемо з впевненістю сказати, що воно точно виконано і в якому об'ємі.

Через брак інформації ми не можемо відслідковувати зміни по всім напрямкам життєдіяльності 
міста, скласти повну картину того, над чим проводиться робота і відповідно, говорити з громадою 
про те що зроблено владою в нашому місті.

Тому прошу, щоб після закінчення кожного кварталу, протягом десяти робочих днів після 
закінчення кварталу, надавати депутатам інформацію про виконання кожної програми в 
соціальній сфері по пунктам що профінансовані, а також обсяг фінансування. Окремо по кожному 
пункту програми.

На сьогодні у Черкасах ще з 2014 року працює програма, яка передбачає фінансову допомогу 
ветеранам російсько-української війни. Департамент соцполітики вважає що вони достатньо 
отримують допомогу від міської ради. Тож я хочу знати не те що передбачено, а те, що 
профінансовано.

І коли департамент соцполітики конкретно по показникам буде системно інформувати депутатський 
корпус, то ми будемо обізнаніше в цифрах.

З повагою, 
Оксана Меліков


